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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr LI/2022 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji d/s Wsi i Gospodarki Rolnej  

wraz z Komisją Rewizyjną 

Posiedzenie w dniu 29 listopada 2022  

Obrady rozpoczęto 29 listopada 2022 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:48 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Josel Czerniak 

2. Andrzej Gajewski 

3. Marcin Krasoń 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Katarzyna Rożek 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Andrzej Gajewski oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Josel Czerniak. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator 

 

2. Wyrażenie opinii o projekcie budżetu na 2023 rok, przedstawienie pisemnych wniosków 

Komisji dotyczących zmian do projektu budżetu. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak przedstawił projekt budżetu na rok 2023. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zadał pytanie dotyczące powrotu budżetu 

obywatelskiego – czy są jakieś założenia i jakie ewentualnie środki przeznaczone zostaną na 

ten cel? 

Burmistrz oznajmił, że chciałby, aby budżet obywatelki powrócił w latach przyszłych, jednak 

w innej formule. Biorąc jednak pod uwagę składowe przyszłorocznego budżetu budżet 

obywatelski nie został w nim ujęty. Budżet został zaplanowany bez kredytu, dlatego z pewnych 

rzeczy należało zrezygnować.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zapytał czy jest szansa na zatrudnienie trenera 

stricte na orlika? 
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Burmistrz oznajmił, że nie może obiecać, ale nie wyklucza takiej ewentualności. Wspomniał 

tu o przeznaczeniu na pewne cele pieniędzy ze środków alkoholowych.  

Radny Zygmunt Bochenek wspomniał o wniosku do budżetu złożonym przez sołtysa wsi 

Moszczanka dotyczący partycypacji gminy w kosztach oświetlenia planowanego na terenie 

miejscowości Moszczanka – kolonia. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski przedstawił wniosek  

Burmistrz oznajmił, że aby gmina mogła partycypować w kosztach należy znaleźć źródło 

finansowania.  

Między radnym Zygmuntem Bochenkiem, Stanisławem Mięczakowskim oraz burmistrzem 

wywiązała się dyskusja.  

W trakcie trwania dyskusji burmistrz wyjaśnił, że nie jest przeciwny omawianemu oświetleniu, 

jednak w pierwszej kolejności musi dopilnować inwestycji gminnych. Ciężko też teraz mówić 

czy uda się znaleźć sugerowane kwoty. Kwestie te rozstrzygnął się poplanowanych 

przetargach.  

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący poddał pod głosowanie zaopiniowanie projektu 

budżetu. 

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenia opinii o projekcie budżetu na 2023 rok kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod glosowanie:  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

4. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Wsi 

 

Andrzej Gajewski  

  

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


